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MÖTESANTECKNING Datum  

2023-08-22

 

 

 

Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Mötesrum Galaxen, Lindstedtsvägen 25 

Närvarande: 

Sandra Di Rocco, skolchef  

Mark Pearce, vice skolchef FFA  

Gunnar Tibert, vice skolchef GA 

Helene Rune, administrativ chef  

Pär Olsson, prefekt Fysik 

Mats Boij, prefekt Matematik 

Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Annette Grahn, ledningsstöd 
Marta Marko Tisch, kommunikationsansvarig 
Madeleine Sidoli, serviceansvarig 
Kristina von Oelreich, hållbarhetschef KTH (15.00-16.00) 
Felicia Widling, hållbarhetsstrateg KTH SO (15.00 – 16.00) 
Erik Edstam, infrastrukturansvarig (15.00-16.00) 
 
 

Frånvarande: 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 

1 Workshop rörande hållbart resande 

 
Erik Edstam presenterar att workshopen kommer fokusera på hållbarhet och Madeleine Sidoli 
närvarar för att fånga upp eventuella frågor rörande KTH-res och resebyrån. 
 
Kristina von Oelreich presenterar en bakgrund rörande KTHs övergripande värdegrund rörande 
hållbarhet och mer specifikt rörande resor.  
 
Felicia Widling presenterar statistik över resandet på KTH. Inledande visas utdrag från KTH 
resepolicy med uppräknade mål relaterade till hållbarhet. 

 

Diskussion fördes på prefektrådet rörande slutsatser av presenterat material, önskemål av 
framtida visualiseringsverktyg och hur detta kan föras vidare inom skolan för vidare diskussion. 

 

Klicka här för presentationen. 

https://intra.kth.se/polopoly_fs/1.1273774.1692880193!/20230822%20workshop%20SCI%20flygreso.pptx
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2 Information från skolan 

Annette Grahn, nytt ledningsstöd presenterar sig. Annette kommer att vara ledningsstöd åt Sandra 

samt ta över att skriva minnesanteckningar i samtliga råd från och med nu. 

Karl Henning, ny HR-handläggare presenterar sig. Karl kommer med arbeta med arbetsmiljöfrågor 

och sitter på skolkansliet på Teknikringen 8, tillsammans med Simon och Cecilia. 

Lönerevisionen 

Skolchef redogör för den pågående lönerevisionen på KTH, visar tidsplanen samt påminner 

prefekter att bjuda in Simon Lundin och Cecilia Ek från HR-SCI till passande möte på 

institutionerna för att informera om lönerevisionen. 

Kommande internat och kick-off 

Skolchef presenterar utkast på agenda inför prefektinternatet 7-8 september samt kick-offen för 

institutionsteam på eftermiddagen 8 september. 

Punkter från vice skolchef FFA 

Det är återigen öppet för docentansökningar, vice skolchef FFA vill ha en tidig dialog kring detta 

om det är ska ske några nya ansökningar. 

 

Vice skolchef FFA redogör för de stora förändringar som har skett i KTH:s arbetsordning som 

började gälla 1 juli 2023. Prefekterna efterfrågade tydliggörande rörande några punkter, vice 

skolchef FFA återkommer. 

 

Nya avdelningar på institutionen för Matematik 

Nya avdelningar är beslutade för institutionen för Matematik och detta har offentliggjorts idag. Det 

kommer ske ett informationsmöte rörande detta på institutionen den 1 september. 

3 Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes.  

4 Nästa möte 

Prefektinternat 7-8 september. Plats: Näsby slott. Efterföljande kick-off för nya institutionsteam 
från 13.30 8 september på Valhallavägen 79. 
 

 

Anteckningar av Madeleine Sidoli 

 

 


